



國立臺灣師範大學

EMI 教學資源中心

NTNU RESOURCE CENTER FOR EMI

EMI 教師專業社群補助辦法

EMI Instructor Community of Practice Program

1.

■ 申請期間：2023 年 3 月 30 日 (四) 至 5 月 15 日 (一) 止
Application: From **March 30th** to **May 15th**, 2023.

■ 執行期間：2023 年 6 月 6 日 (二) 至 10 月 31 日 (二)
Implementation: From **June 6th** to **October 31st**, 2023.



2.

■ 補助金額：每個社群最高補助7萬元。
Subsidy: Up to **NT\$70,000** for each community.

■ 線上成果發表會：線上成果發表會將於 2023 年 10 月 18 日 (三) 舉辦。
成果報告書請於 2023 年 11 月 17 日 (五) 前繳交。

Online Final Presentation: October 18th, 2023.

Final Report Deadline: November 17th, 2023.



3.

■ 申請資格：計畫由4位以上教師組成，不限同/跨校，於期程內辦理4次以上社群活動，並包含1次以上的跨校交流。

Qualification: Every community, composed of 4+ instructors within the same institute or from different affiliation, should host 4+ events, including one cross-university activity.

鼓勵大專校院教師組成EMI教學專業社群，以推動同儕學習、教學經驗交流、教材編修、教學研究發展等主題學習，達成教師增能及提升教學品質之目的。

By encouraging more college instructors to form EMI professional communities, we hope to facilitate peer learning, teaching experience exchange, lesson planning, and teaching research development projects, all with the vision of empowering teachers and improving teaching and learning quality.

請至RCEMI官網下載申請表與相關附件。歡迎查閱【問答集】。
Please download the application form and related attachments on the RCEMI website. Check out the FAQ as well!



申請文件
Application



問答集
FAQ

羅小姐 Ms. Lo (02) 7749-5904

vivianne@ntnu.edu.tw